

Dyscyplina naukowa: historia sztuki



Michał Rożek

Bibliografia

1980

- [Publikacje]. W: *Bibliografia publikacji pracowników Wyższej Szkoły Pedagogicznej w Krakowie. T. 3-6*, Kraków, 1980-2003.

1982

- Warzecha Andrzej, Michał Rożek, „Dziennik Polski”, 1982, nr 39.

1986

- Michał Rożek. W: Kiryk Feliks (oprac.), *Wyższa Szkoła Pedagogiczna im. Komisji Edukacji Narodowej w Krakowie w 40 roku działalności*, Kraków, 1986, s. 32.

1988

- Wręczenie nagród „Echa Krakowa”, „Dziennik Polski”, 1988, nr 135, s. 1, 2.

2001

- [Publikacje]. W: *Bibliografia publikacji pracowników Uniwersytetu Pedagogicznego im. Komisji Edukacji Narodowej w Krakowie*, Kraków, 2001. – Od 2001 r. rejestracja dorobku naukowego pracowników odbywa się elektronicznie – [zobacz wykaz »](#)

2004

- Rożek Michał; rozm. Pagacz-Moczarska Rita, *Gdzie diabeł mówi dobranoc*, „Alma Mater”, 2004, Nr 62, s. 36-39.

2005

- Rożek Michał; rozm. Wajda Anna, *Historyk podwawelskiego grodu*, „Konspekt”, 2005, nr 3(23), s. 126-133.

2008

- Rożek Michał; rozm. Pagacz-Moczarska Rita, *Nie lubię tracić czasu...*, „Alma Mater”, 2008, Nr 100, s. 87-93.

2015

- Kozakiewicz Grzegorz, *Zmarł prof. Michał Rożek*, Gosc.pl Krakowski, 11.06.2015, <https://krakow.gosc.pl/doc/2534690.Zmarl-prof-Michal-Rozek> [dostęp: 2019-02-18].
- Michał Rożek: *Nekrologi*, Nekrologi.net, 2015, <http://www.nekrologi.net/nekrologi/michal-rozek/42205159> [dostęp: 2019-02-18].
- Piotrowski Paweł; rozm. Florkowska Marzena, *Zmarł profesor Michał Rożek*, Radio Kraków, 2015, <http://www.radiokrakow.pl/wiadomosci/krakow/zmarl-profesor-michal-rozek/> [dostęp: 2019-02-18].
- *Pogrzeb śp. prof. Michała Rożka*, Wydawnictwo Petrus, 2015, <http://www.wydawnictwopetrus.pl/pogrzeb-sp-prof-michala-rozka,345,i.html> [dostęp: 2020-06-05].
- Stachnik Paweł, *Profesor od złoczyńców i hultajów. Autor słynnych książek o Krakowie*, „Dziennik Polski”, 27 czerwca 2015, <https://dziennikpolski24.pl/profesor-od-zloczyncow-i-hultajow-autor-slynnnych-ksiazek-o-krakowie/ar/3915703> [dostęp: 2020-06-05].
- Wąs Monika, *Wspomnienie o Profesorze Michale Rożku: (19 sierpnia 1946 – 10 czerwca 2015)*, „Alma Mater”, 2015/2016, nr 180/181, s. 86-87.
- Wąs Monika, Szulc Anna, *Michał Rożek: Profesor od hultajów*, „Newsweek”, 15.06.2015, <http://www.newsweek.pl/polska/kim-był-profesor-michal-rozek-historyk,artykuly,365042,1.html> [dostęp: 2019-02-18].
- *Zmarł profesor Michał Rożek, pasjonat dziejów Krakowa*, TVP3 Kraków, 2015-06-11, <https://krakow.tvp.pl/20425497/zmarl-prof-michal-rozek-pasjonat-dziejow-krakowa> [dostęp: 2019-02-18].
- *Zmarł profesor Michał Rożek, pasjonat krakowskiej historii*, Dziennikpolski24.pl, 11 czerwca 2015, <http://www.dziennikpolski24.pl/artykul/3895529,zmarl-profesor-michal-rozek-pasjonat-krakowskiej-historii,i,d,t.html> [dostęp: 2019-02-18].

2016

- Rokosz Mieczysław, *Michał Rożek (1946-2015)*, „Rocznik Krakowski”, 2016, T. 82, s. 175-179.

2019

- Michał Rożek, Wikipedia, 2019, https://pl.wikipedia.org/wiki/Michał_Rożek [dostęp: 2019-02-13].